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Voorzitter: 

 

Vandaag bespreken we de Kaderbrief 2025, een moment om terug te blikken op het afgelopen 
jaar en vooruit te kijken naar het komende jaar. Dank aan allen die hebben geholpen bij het 
opstellen van deze Kaderbrief.  
De Kaderbrief heeft bij Lijst de Rijke nog wel wat vragen en opmerkingen opgeroepen. 
Ik neem ze graag met u door… 
 
Lijst de Rijke vraagt zich af of we wel echt een benaderbare gemeente zijn? We ontvangen 
regelmatig signalen van inwoners die te lang moeten wachten op een reactie van de gemeente. 
Wij vragen het College of zij deze signalen ook herkennen? Kan het College aangeven of en 
welke maatregelen er worden genomen om dit in de toekomst te voorkomen? 
 
Veiligheid: 
 
In de Kaderbrief wordt overlast in Kloosterveen en sociale veiligheid in Lariks expliciet 
benoemd. Wij zouden liever de aanpak van overlast en het versterken van sociale veiligheid in 
heel Assen willen verbeteren. We lezen dat het team Toezicht&Handhaving wordt versterkt 
met 1 BOA. Deze uitbreiding is mooi, maar is deze ambitie (gezien de geschetste problemen) 
niet te beperkt?   
 
Nieuwkomers:  

De opvang van asielzoekers en vluchtelingen is een taak die wij als gemeente zeer serieus 
nemen. Maar wij willen ook verder met de ontwikkelingen van de TRZ en de TT Expohal. De 
begrijpelijke vraag van het COA om het gebruik van deze hal te continueren houdt deze 
ontwikkeling tegen. Het artikel van afgelopen zaterdag 13 juli in het Dagblad van het 
Noorden, van onze burgemeester, die een nadrukkelijke oproep doet naar andere gemeenten, 
ondersteunen wij dan ook van harte. Is het College bereidt om deze oproep ook schriftelijk te 
doen naar andere gemeenten?  

Jongeren: 

Het ideeënfestival Top Idee/Kom ermee was een succes. Om samen met jongeren te werken 
aan een mooier, bruisende Assen levert veel positieve energie op. We verheugen ons op de 
uitwerking en de realisatie van deze ideeën. Ook kijken wij uit naar een vervolg op het 
ideeënfestival. 

Inclusie: 
 
Assen wil uitdragen dat het een inclusieve stad is waar iedereen er mag zijn en iedereen er toe 
doet. Binnenkort zal de tekst van  artikel 1 van onze grondwet zichtbaar zijn in ons 
gemeentehuis. Hiermee willen wij aangeven dat wij artikel 1 steunen en daarnaar handelen. 



Mijn fractie vindt het dan wel bijzonder spijtig dat in de hele Kaderbrief het woord “inclusie” 
niet wordt benoemd. Wij blijven streven naar en aandacht vragen voor een samenleving 
waarin iedereen volwaardig kan deelnemen. Dit vereist erkenning van diversiteit en een 
inclusieve benadering, ook bij ontwikkelingen op het gebied van toegankelijkheid zoals 
bijv.Shared Space, en voetpaden met ribbelstroken die niet worden gehinderd door obstakels, 
zodat iedereen zich vrij kan bewegen. 
 

Ten aanzien van zorg hebben wij nog zorgen. Wij pleiten voor een woon-/zorgcluster waar 
ouderen een mooie, veilige tijd mogen hebben en waar zorg gegeven kan worden. We vragen 
dan ook aan het College om bij de ontwikkeling van de woonzorgvisie  te kijken of en hoe 
deze vorm van wonen voor ouderen een plek kan krijgen in de plannen. Wanneer we rekening 
houden in de plannen met 30% sociale woningbouw, dan zou het toch ook mogelijk moeten 
zijn om ook onze ouderen mee te nemen hierin? We kunnen zo een bijdrage leveren aan een 
versnelling en doorstroming op de woningmarkt, we kunnen de zorgverlening meer efficiënt 
inzetten en we verminderen het gevoel van eenzaamheid.   

Vorige week hebben we gesproken over de verbouw van ons stadhuis. Dit moet niet alleen het 
huis van de stad worden, maar wat Lijst de Rijke betreft ook een “thuis”. We zijn blij dat er 
zorgvuldig geluisterd is naar onze zorgen t.a.v de verbouw en hebben alle vertrouwen dat we 
dit terug gaan zien in de definitieve tekeningen. 

Volgend jaar vieren we feest in Assen. 100 jaar TT en 80 jaar vrijheid in Assen. Steun voor de 
bijdrage om hier een mooie invulling aan te geven, zodat we dit met elkaar kunnen vieren. 

Tenslotte voorzitter, een persoonlijke noot. Ik heb geen onbezorgde jeugd gehad. Zonder al 
teveel op de details in te willen gaan, kan ik wel zeggen dat ik niet de liefde, steun en 
aandacht heb gevoeld die wat mij betreft onmisbaar zijn voor een mooie kindertijd en wat een 
goede basis zou moet vormen voor de rest van je leven. 

Op 28 mei van dit jaar ben ik opgeschrikt door een bericht over een 10-jarig meisje in 
Vlaardingen dat zeer ernstig gewond in het ziekenhuis is opgenomen. Zij is slachtoffer van 
mishandeling door haar pleegouders. En ondanks alle signalen die zij heeft afgegeven, op 
school, in de supermarkt, in de buurt, heeft dit niet geresulteerd in het weghalen van dit jonge 
meisje uit deze verschrikkelijke situatie. 

Als raadslid voel ik de noodzaak om dit onder uw aandacht te brengen. Ik zou dan ook de 
volgende vragen aan het College willen voorleggen. Kan het College aangeven hoe en wat zij 
nodig hebben om te voorkomen dat een dergelijke situatie zich in Assen gaat voordoen? 
Kortom hoe kunnen we er met elkaar voor zorgen dat kinderen veilig zijn in onze stad? 

Tenslotte Voorzitter wens ik alle iedereen een hele fijne vakantie! Geniet ervan, wees lief 
voor elkaar en blijf gezond! 

Anita de Rijke 

 

  


